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Zápis - jednání

VV ČKS 02/2023

23.1.2023 19:00 - Google Meet

Přítomni:

Daniel Valeš, Lukáš Filip, Aneta Lešanská, Jakub Máša, Tomáš Voda, Denisa Kolářová

Hosté:

Alexandr Vyroubal, David Konečný, Ivo Kracík, Josef Valenta, Renata Havlová, Martin Šnévajs,

Vojtěch Ošťádal, Zuzana Maňáková

Úvod

Předseda VV zahájil jednání. Jednání pokračovalo dle zaslaného programu.

Povinnosti ČKS vzhledem k NSA za rok 2022

Předseda VV informoval o povinnosti ČKS vzhledem k NSA za rok 2022 - viz přiloha č. 1 tohoto

zápisu - Osnova zprávy o výsledcích státní reprezentace a vyhodnocení péče o talentovanou

mládeže za rok 2022. Dále uvedel, že jsou stále vyšší nároky na zpracování příloh k žádosti pro

poskytnutí dotace. Pro další zpracování podkladů bude nutné aktivní zapojení

Trenérsko-metodické komise ČKS.

Základní podmínky žádosti o finanční podporu

Předseda VV dále o základním podmínkách k žádostem o finanční podporu ze strany státu v

jednotlivých dotačních výzvách (Sportovní svazy, Reprezentace a Talentovaná mládež). Dále

sdělil, že z podpory pro rok 2022 byli vyloučeny některé sportovní svazy (organizace) které

následně podali správní žaloby. První z těchto žalob byla správním soudem zamítnuta.
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Informace o mezinárodních akcích 2023

Přehled mezinárodních akcí byl účastníkům zaslaný před jednáním viz příloha č. 2 tohoto zápisu.

Předseda VV informoval účastníky jednání o finanční náročnosti vybraných akcí (např. Mistrovství

světa (TPE) nebo Světový pohár (BEL). Předseda VV pošle 24.1.2023 účastníkům kalkulaci

nákladů na jednotlivé reprezentační výběry tak, aby bylo možné modelovat náklady na přípravu i

vrcholnou akci.

Odhad finančních prostředků na rok 2023, informace o výše finanční rezervy

Pro letošní rok je předpoklad 75% z alokovaných finančních prostředků z roku 2022 + následně

dopočet dle odeslané žádosti, úspěšnosti reprezentačních výběrů, apod. Soutěž probíhá v

několika koších (Korfbal ve skupině 5 společně s Florbalem, Malou kopanou, Lakrosem,

Americkým fotbalem apod.) —> velmi konkurenční prostředí. Vzhledem k nedostatku finančních

prostředků ze státního rozpočtu pros sportovní prostředí lze předpokládat snižování podpora a tím

pádem bude nutné hledat další možnosti financování (vlastní prostředky sportovců, vlastní

podpora reprezentantů a využití krajské, městské či jiné dotační prostředky).

Předpoklad odeslání finanční prostředků na rok 2023 je v březnu letošního roku (informace z

porady sekretářů ČUS). Jakmile bude k dispozici přesná výše finančních prostředků z jednotlivých

dotačních program (výzev) NSA, bude možné rozpočítat finanční prostředky k dispozici pro rok

2023 dle jednotlivých věkových kategorií.

Návrh řešení pro rok 2023 a 2024

Dle vyjádření předsedy VV je cílem nastavení funkčního sytému a způsobu financování všech

reprezentačních akcí. Dále nastínil jednotlivé možnosti: snížení nákladů na soustředění a vrcholné

akce pro rok 2023 nebo získání finančních prostředků z jiných zdrojů (vlastní prostředky

sportovců, dotační program obcí, měst a krajů, atd.). Současně znovu vyzval k diskuzi a k

aktivnímu zapojení do jednání Trenérsko-metodické komise (TMK).

⁃ Vojtěch Oštádal (U15) - návrh navýšení spoluúčasti na 1.000,- Kč pro tuzemské a 2.000,- Kč

pro mezinárodní akce.

⁃ Ivo Kracík - není problém navýšení spoluúčastí, ale není schopen aktuálně vyčíslit přesnou

výši. Komplikace při využití dotačních prostředků obcí, měst a krajů. Za tímto účelem je mít

k dispozici širší nominaci, ale to je v tuhle chvíli komplikované vzhledem k tomu, že národní

tým bude mít vrcholnou akci na konci říjen 2023. Dále je možná úspora při případném

zkrácení sportovní přípravy.

⁃ David Konečný - Nezbytné a nutné zvýšení spoluúčast (1.000,- Kč pro tuzemské a 2.000,-

Kč pro mezinárodní akce). Mimo spoluúčasti je možnost snížení nákladů na soustředění

(např. zahájení soustředění v sobotu ráno a konec v neděli odpoledne). Další možnosti je
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nabídnout spolupráci ze strany ČKS při získávání finančních prostředků pro reprezentanty

jednotlivých hráčů.

⁃ Daniel Valeš - Znovu zopakoval, že možností je spousta - Navýšení spoluúčastí např. na TPE

je možné ve výši cca 20~25.000,- Kč na např. BEL na cca 5.000,-. Vhodné je také zjištění

zpětné vazby reprezentantů a zjištění jejich spokojení s přípravou a organizací

reprezentačních akcí. Důležité je relativně rychlé rozhodování protože např. náklady na

dopravu (letenky) budou stoupat. Co se týká podpory jednotlivých hráčů doporučil

reprezentantům kontaktovat odbor sportu obecního, městského nebo krajského úřadu kde

sportovci působí.

⁃ Zuzana Maňáková - Možné stanovení nákladů na spoluúčast procenty z celkové částky

nákladů na danou akci. Zároveň souhlas s navýšením spoluúčastí. Zároveň vyjádřila obavu,

že zahájení soustředění u mladších kategorií v sobotu 10:00 by mohlo být problematické z

logistických důvodů.

⁃ Daniel Valeš - na základě dotazu informoval o tom, že náklady na výjezd do Rotterdamu na

turnaj Challenge 2023 byli ve věkové kategorii U17 cca 20-25.000,- CZK na osobu. U

věkové kategorie byla částka U19 o cca 1.000,- CZK vyšší z důvodů z důvodu obecné

rezervace letenek. K případnému posunutí začátku soustředění nebo zkrácení přípravy (např.

počtu soustředněí) je důležité fungování TMK tak, aby o podobných věcech rozhodovali

odborníci (trenéři).

⁃ Lukáš Filip - Rozhodně nutné navýšení spoluúčastí již od letošního roku (2023). Nutné

nastavení spoluúčasti podle destinace a způsobu dopravy.

⁃ Martin Šnévajs - V podstatě vše řečeno. Možné snížení spoluúčasti v Kostelci na Hané kde

jsou relativně nízké náklady na ubytování (přespání v tělocvičně). Možnost snížení počtu

přípravných soustředění a omezení pouze na tuzemskou přípravu. Vesměs souhlas s návrhy

všech ostatních.

⁃ Daniel Valeš - Nutné výše diskutované dotáhnout do závěrů jednání. Důležité zpracovat

podklady po jednotlivých kategoriích a začít pracovat v rámci TMK.

Předseda VV vyzval znovu všechny přítomné, aby se aktivně zapojili do jednání TMK a návrhy od

jednotlivých účastníků očekává do 24.1.2023.

Zapsal: Tomáš Voda
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